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Ε Ρ Ω Τ Η Σ Η 

Προς Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

κ. ΧΡΥΣΟΧΟΪΔΗ ΜΙΧΑΗΛ 

ΘΕΜΑ:  «Απόσπαση αστυνομικών υπαλλήλων που υπηρετούν στην ΟΠΚΕ 

Κατερίνης» 

Κύριε Υπουργέ, 

Οι Ομάδες Πρόληψης και Καταστολής Εγκλήματος ( ΟΠΚΕ) διαδραματίζουν καθοριστικό 

ρόλο στην αντιμετώπιση της εγκληματικότητας και των παραβατικών πράξεων. 

Ιδιαίτερα σε περιοχές με αυξημένη τουριστική κίνηση, η παρουσία και η ενίσχυση τους με 

προσωπικό είναι ζήτημα άμεσης προτεραιότητας. 

Η ΟΠΚΕ Κατερίνης αποτελεί μια μάχιμη μονάδα που ιδιαίτερα σε αυτή την περίοδο, η 

επιχειρησιακή της παρουσία και ετοιμότητα είναι μείζονος σημασίας. 

Ιδιαίτερα όταν έχει ήδη ξεκινήσει η τουριστική περίοδος, η περιοχή δέχεται χιλιάδες 

επισκέπτες και είναι αδήριτη ανάγκη η εμπέδωση αισθήματος ασφαλείας σε πολίτες και 

επισκέπτες. 

Για αυτό και προκαλεί ερωτηματικά και ανησυχία η απόσπαση 4 αστυνομικών της ΟΠΚΕ 

Κατερίνης  με συνοπτικές διαδικασίες και για ένα μήνα στην Καρδίτσα. 

Πέρα από τις αυξημένες ανάγκες ασφάλειας και αντιμετώπισης της εγκληματικότητας και 

των παραβατικών πράξεων στην Κατερίνη και στην Πιερία, η άμεση αυτή απόσπαση  

προσωπικού χωρίς να υπάρχει η δυνατότητα προηγούμενης ενημέρωσης και 

προετοιμασίας δημιουργεί προβλήματα στην οικογενειακή τους ζωή και καθημερινότητα. 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

5491

Ημερομ. Κατάθεσης:

19/5/2025



 

 

ΣΠΥΡΙΔΩΝ ΚΟΥΛΚΟΥΔΙΝΑΣ 

Βουλευτής Πιερίας – ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ 

Γραμματέας της Βουλής των Ελλήνων 

 

Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Ποιοι λόγοι επέβαλαν την αιφνιδιαστική απόσπαση 4 αστυνομικών και την 

αποδυνάμωση της ΟΠΚΕ Κατερίνης και αν προτίθεται να επανεξετάσει τη συγκεκριμένη 

απόφαση αλλά και το χρόνο απόσπασης από την υπηρεσία τους. 

ΑΘΗΝΑ 19-5-2025 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

Σπυρίδων Κουλκουδίνας 

Βουλευτής Πιερίας 

 




